
Notulen  ALV  Kivi  –  Utrecht  
2015-‐04-‐22,  20:00  
De  Tapperij,  Houten  
  
Regiobestuur  
Aanwezig:   Afwezig:  
Paul  Molleman  (voorzitter)   Paul  Bijloo  
Gijs  Grootendorst     
Jeroen  Stoopman     
Jaap  Vogelaar     
Patrick  Timmermans     
Roelof  Reineman  (notulen)     

1   Opening  
Paul  Molleman  opent  de  vergadering  om  20:15.  Over  het  algemeen  neemt  het  ledenaantal  
voor  heel  Kivi  af.  De  opbouw  van  het  ledenbestand  wordt  duidelijk  in  wie  er  op  de  
activiteiten  afkomen.  De  jongeren  komen,  mensen  rond  hun  pensioen  ook,  maar  een  grote  
middenmoot  blijft  weg.  Volgens  Paul  Molleman  omdat  de  recessie  nog  merkbaar  is;  de  
carriere  en  het  werk  gaan  dan  voor.  De  recessie  is  ook  te  merken  in  het  lidmaatschap  wat  
toch  niet  bepaald  goedkoop  is.  De  afweging  is  dan  ook  voor  velen:  “Wat  biedt  Kivi  voor  dit  
bedrag?”.  

2   Bestuurssamenstelling  2014  
De  bestuurssamenstelling  van  2014  wordt  besproken.  Paul  Molleman  staat  stil  bij  het  
vertrek  van  Jasper  de  Mos  en  Jan  de  Goei.  Ze  worden  bedankt  voor  hun  inzet.  
Functie   Naam   Jaar  van  Aftreden  
Voorzitter   Ing.  Paul  Molleman   2015  
Penningmeester   Ing.  Jasper  de  Mos   2015  
Secretaris  /  
Activiteitencoordinator  

Ir.  Roelof  Reineman   2016  

   Ing.  Gijs  Grootendorst   2017  
   Ing  Paul  Bijloo   2016  
   Ir.  Jeroen  Stoopman   2016  
   Ing.  Jan  de  Goei   2014  
   Ir.  Patrick  Timmermans   2014  

3   Verslag  Ledenaantallen  2014  
De  Regio  Utrecht  is  binnen  Kivi  voor  wat  betreft  de  regio’s  een  van  de  grootste.  Sinds  2010  
zijn  we  wel  met  zo’n  100  leden  gekromen.  Helder  is  wel  dat  de  actievere  regio’s  beter  hun  
leden  vast  weten  te  houden.  
  
Gevraagd  wordt  naar  de  potentiele  leden,  weten  die  wel  van  het  bestaan  van  de  Regio  af?  
Besloten  wordt  om  Den  Haag  te  vragen  of  het  mogelijk  is  deze  potentiele  leden  te  
benaderen.  Verder  wordt  er  geopperd  om  rondom  een  activiteit  de  leden  die  nog  geen  lid  
zijn  van  de  Regio  te  benaderen  om  toch  lid  te  worden.  



4   Verslag  Activiteiten  2014  
De  activiteiten  van  2014  worden  besproken.  Paul  Molleman  concludeert  dat  onze  leden  
blijkbaar  behoefte  hebben  aan  socializing.  

5   Financieel  Verslag  2014  
Jeroen  Stoopman  heeft  het  penningmeesterschap  van  Jasper  de  Mos  overgenomen  en  licht  
de  aanwezigen  toe  hoe  Kivi  de  financien  wil  hebben.  Alle  verantwoordelijkheid  ligt  in  Den  
Haag,  niet  bij  het  bestuur.  Om  deze  reden  bestaat  er  ook  een  verificatiecommissie.  De  
verwijzingen  naar  het  ‘CFBI’  is  de  grote  rekening  in  Den  Haag  van  Kivi  waarop  het  geld  van  
de  Regio  beheerd  wordt.  Jeroen  loopt  door  de  financiele  stukken  en  geeft  daarna  het  woord  
aan  de  verificatiecommissie.  
  
Dhr.  A.  P.  Oele  licht  de  rol  van  de  verificiatiecommissie  toe.  De  activiteit  van  de  bon  bons  is  
een  toelaatbare  uitspatting.  De  boekhouding  is  akkoord  bevonden  en  het  advies  is  dan  ook  
om  de  penningmeester  decharge  te  verlenen.  

6   Begroting  2015  
Jeroen  Stoopman  legt  uit  hoe  de  begroting  voor  2015  opgebouwd  is.  Gevraagd  wordt  
waarom  de  bestuurslunch  hier  in  staat.  Dit  is  gedaan  om  het  als  activiteit  op  te  kunnen  
voeren,  wat  als  voordeel  heeft  dat  dit  sponsoring  vanuit  Den  Haag  betekent.  

7   Verificatiecommissie  2015  
Dhr.  A.  P.  Oele  geeft  aan  zich  herverkiesbaar  te  stellen  voor  de  verificatiecommissie,  de  
aanwezigen  gaan  hiermee  akkoord.  Hiermee  wordt  de  samenstelling  voor  2015  als  volgt:  
Naam:   Jaar:  
Ir.  A.  P.  Oele   1e  termijn,  aftredend  ALV  2018  
Ing.  M.  De  Ruijter   2e  termijn,  aftredend  ALV  2017  
Ir.  G.  J.  Valewink   3e  termijn,  aftredend  ALV  2016  

8   Bestuurssamenstelling  2015  
Met  het  vertrek  van  een  aantal  leden  verandert  er  wat  in  het  bestuurd.  Jeroen  Stoopman  
heeft  het  penningsmeesterschap  van  Jasper  de  Mos  overgenomen.  Paul  Molleman  stelt  zich  
herverkiesbaar  als  voorzitter.  Met  het  vertrek  zijn  er  nu  3  vacatures  in  het  bestuur,  hiervoor  
was  al  1  kandidaat  benadert:  Jaap  Vogelaar.  De  aanwezigen  stemmen  in  met  dit  voorstel  
voor  het  bestuur.  
Functie   Naam   Jaar  
Voorzitter   Ing.  Paul  Molleman   2018  
Penningsmeester   Ir.  Jeroen  Stoopman   2016  
Secretaris  /  
Activiteitencoordinator  

Ir.  Roelof  Reineman   2016  

   Ing.  Paul  Bijloo   2016  
   Ing.  Gijs  Grootendorst   2017  
   Ir.  Patrick  Timmermans   2017  
   Jaap  Vogelaar   2018  
Vacature        
Vacature        



Paul  Molleman  benadrukt  dat  we  nog  op  zoek  zijn  naar  twee  bestuursleden,  waaronder  
iemand  die  namens  de  Regio  in  de  ledenraad  plaats  wil  nemen.  Geinteresseerden  kunnen  
zich  ook  op  een  later  tijdstip  melden  bij  het  bestuur.  

9   Activiteiten  2015  
De  geplande  activiteiten  voor  2015  worden  besproken  en  kort  toegelicht.  

10  Rondvraag  
Voor  de  rondvraag  kwamen  de  volgende  dingen  ter  sprake:  

•   De  Ingenieurs  Coach  die  gepland  stond  voor  het  ALV  ging  helaas  niet  door,  maar  
blijkt  toch  wel  meer  animo  voor  te  zijn.  Gevraagd  wordt  of  het  ook  iets  meer  
inhoudelijk  kan  zijn.  Paul  Molleman  legt  uit  dat  de  Regio  meer  voor  de  algemene  
dingen  is,  terwijl  vaksecties  dieper  op  de  inhoud  in  gaan.  

•   De  Ingenieurs  Coach  kan  gecombineerd  worden  met  iets  over  het  salaris;  mogelijk  is  
dat  Kivi  salaris  onderzoek  een  mooie  combinatie?  

•   Een  aanwezige  zit  bij  ‘Jong  Waternet’  en  is  bereid  met  ons  te  delen  wat  zij  geleerd  
hebben  over  wat  jonge  techneuten  nu  aanspreekt.  Dit  zal  met  het  bestuur  gedeeld  
worden  ter  inspiratie.  

11  Einde  
Voorzitter  Paul  Molleman  sluit  om  21:42  de  vergadering.  
  
  
  


